
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŐLÉSÉNEK 

SZOCIÁLIS ÉS EGÉSZSÉGÜGYI BIZOTTSÁGA 

 

Iktatószám: I.B.4291-8/2009.  
 

 
J E G Y Z İ K Ö N Y V 

 

amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Szociális és Egészségügyi  
Bizottsága 2009. október 27-én (kedden) 15 órakor a Polgármesteri Hivatal I. emeleti 
Házasságkötı termében megtartott nyilvános  ülésérıl                                                                                                                                                                                                                        
 
 
Jelen vannak:                                        dr. Tóth Gyula elnök, 

 Csillagné Szántó Polixéna, Horváth Jánosné, Dr. 
Gaál Zsuzsanna, Maller Béla, Sárközi János 
József bizottsági tagok  

 
Tanácskozási joggal megjelent:     dr. Fıfai Klára hivatalvezetı 
   Gulyás Katalin Vöröskereszt vezetıje 
   Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati  
   referens 
   Fábiánné Dávid Mária jegyzıkönyvvezetı 
 
Távol maradtak:    Ilosfai Gábor bizottsági tag 
       
Jelen lévı meghívottak:   Kocsis Zoltán adósságkezelési tanácsadó 
 
 
Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 6 fı jelen van, a bizottság határozatképes. 
A bizottság ülését 15 órakor megnyitja.  
 
 
Maller Béla bizottsági tag javasolja a nyílt ülés 8. napirendi pontjának felvenni „Gondolatok 
Szekszárd Város lakossága egészségi állapotáról” c. napirendi pontot.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendi pontokat, melyet a bizottság egyhangúlag, 6 igen 
szavazattal elfogadott és az alábbi napirendet állapította meg: 

 
Napirend 

NYILVÁNOS ülés napirendje: 
1./ napirendi pont 
Tájékoztató a Magyar Vöröskereszt Tolna megyei és Szekszárd Városi szervezete 
tevékenységérıl 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Gulyás Katalin Vöröskereszt megyei vezetıje 
 
2./ napirendi pont 
Javaslat a Költségvetési Elszámoló Szervezet igazgatói állására pályázat kiírására 
 (201. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
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Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
3./ napirendi pont 
Javaslat az Egészségügyi Gondnokság vezetıi állása pályázati felhívására 
(204. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
4./ napirendi pont 
Javaslat családi napközik 2010. évi támogatására címő pályázat kiírására 
(203. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Tóth Gyula bizottság elnöke 
 
5./ napirendi pont 
Javaslat új családi napközi kialakítására kiírt pályázaton való részvétel támogatására.  
(206. közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Amreinné Dr. Gál Klaudia aljegyzı 
 
6./ napirendi pont 
Hársfa Gyógyszertár nyitvatartási idı módosításának véleményezése 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: dr. Fıfai Klára hivatalvezetı 
 
7. napirendi pont 
Támogatási kérelmek 
(írásbeli  elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Fıfai Klára hivatalvezetı 
 
8. napirendi pont 
Gondolatok Szekszárd város lakossága egészségi állapotáról 
(Szóbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Maller Béla bizottsági tag 
 
Iktsz:  I. B. 4292-10/2009.   Zárt ülés   
 
9./ napirendi pont 
Kérelmek étkezési térítési díj csökkentésére 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: dr. Fıfai Klára hivatalvezetı 
 
10./ napirendi pont 
Lakásbérleti szerzıdés meghosszabbítása 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: dr. Fıfai Klára hivatalvezetı 
 
11./ napirendi pont 
Adósságcsökkentési támogatás 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: dr. Fıfai Klára hivatalvezetı 
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12./ napirendi pont 
Átruházott hatáskörben hozott határozatok elbírálása 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: dr. Fıfai Klára hivatalvezetı 
 
A bizottság az elfogadott napirend alapján 15. 05 perckor megkezdi munkáját.  
 
1./ napirendi pont 
Tájékoztató a Magyar Vöröskereszt Tolna megyei és Szekszárd Városi szervezete 
tevékenységérıl 
Elıterjesztı: Gulyás Katalin Vöröskereszt megyei vezetıje 
 
Kérdés 
Maller Béla bizottsági tag mikor lesz a Véradók Napja rendezvény? 
Válasz 
Gulyás Katalin Vöröskereszt vezetıje 2009. november 27-28-án kerül megrendezésre a 
Véradók Napja. A véradó állomás adatai bekerültek az országos rendszerbe, melybıl kiszőrik 
a többszörös véradókat. Jelenleg ez a munka folyik.  
Kérdés 
Dr. Gaál Zsuzsanna bizottsági tag a televízióban látott egy reklámot, amely arról szól, hogy 
fiatal lány barátja balesetet szenvedett, majd azért halt, meg, mert a kórházban nem volt elég 
vér. Elıfordulhat ilyen eset? 
Válasz 
Gulyás Katalin Vöröskereszt vezetıje a tv reklám egy dokumentumfilm rövid részlete, 
amely egy tavalyi filmes versenyre készült. A film a véradás egyik toborzója lett, a véradás 
fontosságára szeretné felhívni a figyelmet. Regionális és országos szinten is mőködik a 
diszpécser szolgálat, amely elvileg biztosítja a kórházak vérkészítményekkel való ellátását.  A 
vérhiánynak millió oka lehet, jellemzıen nem fordulhat olyan eset elı, mint amit a reklámban 
láthatunk.  
Kérdés 
Csillagné Szántó Polixéna bizottsági tag a véradókat milyen betegségekre szőrik? 
Válasz 
Gulyás Katalin Vöröskereszt elnöke a véradókat a véradás elıtt vizsgálják, alapvizsgálatnak 
veszik alá a vérüket. Pécsre küldik a régióban levett összes vért, ahol a vérkészíteményeket 
olyan  vizsgálatoknak vetik alá, amelyek még a nagy laborban sem történnek. Így többek 
között az AIDS-re is szőrnek.  
Kérdés 
Sárközi János József bizottsági tag a kiküldött anyag mellékletében találkozott olyan 
adatokkal, hogy alma, burgonya, vöröshagyma bizonyos mázsa mennyiségben és 
hozzárendelve létszám. Ez mit jelent? 
Válasz 
Gulyás Katalin Vöröskereszt vezetıje a vöröskereszt nyugdíjas tagozata által 2008-ban és 
2009-ben lebonyolított akcióról tájékoztat a melléklet. Az önkéntesek ügyeletet tartanak ıszi 
idıszakban, felveszik az igényeket az élelmiszerekre. A vállalkozók ajánlanak akciósan almát, 
burgonyát és hagymát. A vöröskereszt az akciós termékeket meghirdeti, helyet biztosít az 
értékesítéshez, de magát az eladást a kereskedı bonyolítja le. Az önkéntesek a kimérésben, 
átadásban segítenek csupán.  
Kérdés 
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Maller Béla bizottsági tag köztudott, hogy Magyarország egészségi állapota nagyon rossz, a 
várható élettartam 10 évvel kevesebb, mint nyugat-európában, a gyerekek nem mozognak 
eleget. Az egészségnevelés területén mit tud felvállalni a Vöröskereszt? 
Válasz 
Gulyás Katalin Vöröskereszt vezetıje egészségnevelésben vannak bázis iskoláik, akik egy 
pályázat keretében vállalják, hogy egészségneveléssel kapcsolatos elıadásokat, programokat, 
kirándulásokat szerveznek.  Erre a pályázatra bárki jelentkezhet. A budapesti központ dönt a 
pályázatok elbírálásánál. Ezenkívül fiatalok részére szervez a Vöröskereszt programokat, 
elsısegélynyújtás és drog területén, ahol egészségügyi ismereteket is szereznek a fiatalok.  
Most van szervezés alatt egy olyan programjuk, ahol dietetikus fog elıadást tartani, a 
táplálkozástudományról, fogyókúráról, annak esetleges veszélyeirıl. A rendezvényen 
zöldségbıl, gyümölcsbıl a helyszínen ételeket is fognak készíteni.  
Egészségnevelési programjaik közé tartozik, hogy ismeretterjesztı vetélkedıket szerveznek, 
csecsemıgondozás és elsısegélynyújtás területén.  
Kérdés 
Maller Béla bizottsági tag a tájékoztatóban szerepel, hogy 243 fı részesül kitüntetésben a 
többszörös véradásért. Úgy érzi, hogy megfelelıen meg vannak becsülve a többszörös 
véradók? 
Válasz 
Gulyás Katalin Vöröskereszt vezetıje igen, úgy érzi, hogy a lehetıségeikhez képest 
mindent megtesznek, apró ajándékokkal kedveskednek nekik. Az idei évben valamelyest 
csökkent a természetbeni adományok száma, miután ÁFA-t kell fizetni utánuk.  
Kisközségekben elıfordul, hogy vacsorával lepik meg a véradókat, vagy egy meleg virslire 
hívják meg ıket. Okleveleket, emlékérmeket is adnak véradóiknak. Városi szinten az 
iskolákat vonják be helyszínül, ahol közösségi rendezvénnyé lép egy-egy véradás. Az így 
megszervezett véradásokon akár 50 %-kal több véradó jelenik meg, bevonásra kerülnek a 20-
30 éves korosztálybéliek. Ezenkívül testzsírmérı készüléket szereztek be, ezzel is csalogatják 
a véradókat.  
Évvégén rendezik meg a véradó ünnepet, ahol kitüntetik a többszörös véradókat, meleg 
ebédet adnak, és lehetıség szerint ajándéktárgyat is adnak. Az egészségügyi miniszter 
alapított egy díjat, amit megyénként osztanak ki, 100 véradást követıen.  A legaktívabb 
véradást szervezıknek megyénként egy ezüst éremmel köszönik meg munkájukat.  
Kérdés 
Maller Béla bizottsági tag a helyi médiában nem lehetne-e megmutatni a nagy 
nyilvánosságnak a többszörös véradókat? 
Válasz 
Gulyás Katalin Vöröskereszt vezetıje igyekszenek, ezért is szerveznek az iskolákban, 
városi rendezvényeken véradásokat, ahol felvételek is készülnek. 
Kérdés 
Csillagné Szántó Polixéna a munkáltatók adnak-e még szabadnapot a véradásért? 
Válasz  
Gulyás Katalin Vöröskereszt vezetıje tudomása szerint a munkáltató döntése, hogy ad-e 
vagy nem. Elvileg a 4 óra munkaidı kedvezmény jár, de tud olyan véradóról, aki szabadságot 
vesz ki azért, hogy vért adjon. Sajnos kevés a „véradó barát” munkahely, de azért van rá 
példa.  
Kérdés 
Horváth Jánosné bizottsági tag mibıl finanszírozza a Vöröskereszt a véradóknak adott 
ajándékot, vacsorát? Van erre valamilyen keret? A városi rendezvényeken mekkora az 
érdeklıdés a véradás iránt? 
Válasz 



 5 

Gulyás Katalin Vöröskereszt vezetıje van egyfajta térítési díj, 600 ,- Ft/fı, amelybıl 
gazdálkodják ki a szervezésben részt vevık munkabérét, az értesítıket stb. 300 db kiküldött 
meghívóból kb. 50 véradó lesz. Postázásba gyakran vonnak be önkénteseket. 
Támogatásokból, adományokból és pályázatokból van bevételi forrásuk.  
A rendezvényeken való részvétel függ attól is, hogy a szervezık mennyire partnerek, pl. a 
szüreti napon szervezett véradás már a programfüzetben is szerepelt. Minden 
kezdeményezésnek kell hagyni kifutási idıt. A szüreti napokon 29 fı adott vért, bízik abban, 
hogy évrıl évre nagyobb lesz ez a szám. Ez az arány összefügg a lakosság egészségi 
állapotával is, ugyanis az elızetes vizsgálaton már sokan kizáródnak, bizonyos okok miatt.  
 
A bizottság a tájékoztatót megköszönte és tudomásul vette. 

 
2./ napirendi pont 
Javaslat a Költségvetési Elszámoló Szervezet igazgatói állására pályázat kiírására 
 (201. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a 
bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 
 

100/2009.(X. 27.) SZEB határozat 
Javaslat a Költségvetési Elszámoló Szervezet igazgatói 
állására pályázat kiírására 
(201. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága megtárgyalta a Költségvetési 
Elszámoló Szervezet igazgató állására kiírt pályázatot és 
javasolja a Közgyőlésnek a határozati javaslat elfogadását.   
Határidı: 2009. november 5.  
Felelıs:  Dr. Tóth Gyula SZEB elnöke 

 
3./ napirendi pont 
Javaslat az Egészségügyi Gondnokság vezetıi állása pályázati felhívására. 
 (204. számú közgyőlési elıterjesztés) 
 
Hozzászólás 
Dr. Fıfai Klára hivatalvezetı elmondja, hogy a Takács Béláné ezen a héten dolgozik 
utoljára, Vajdáné Kerekes Zsuzsa fogja ıt helyettesíteni amíg nem neveznek ki új vezetıt.  
 
Maller Béla bizottsági tag, javasolja, hogy a Bizottság Takács Bélánét – aki 42 évig 
dolgozott – hívja meg a legközelebbi ülésre, és ajándéktárggyal köszönje meg munkáját.  
 
Több hozzászólás nem volt, az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a 
bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 
 

101/2009.(X. 27.) SZEB határozat 
Javaslat az Egészségügyi Gondnokság vezetıi állása 
pályázati felhívására. 
(204. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága megtárgyalta az Egészségügyi 
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Gondnokság vezetıi állására kiírt pályázatot és javasolja a 
Közgyőlésnek a határozati javaslat elfogadását.   
2. A Bizottság Takács Béláné munkáját ajándéktárggyal 
köszöni meg, amelyet a legközelebbi ülésen ad át. 
Határidı: 2009. november 5.  
Felelıs:  Dr. Tóth Gyula SZEB elnöke 

 
 
4./ napirendi pont 
Javaslat „Családi napközik 2010. évi támogatása” c. pályázat kiírására.  
(203. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
 
Dr. Fıfai Klára hivatalvezetı elmondja, hogy amennyiben a Közgyőlés biztosítja a 2010. 
évi költségvetés terhére az 5 millió Ft pályázati összeget, akkor a Bizottság kidolgozza a 
pályázat részletes szabályait. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság egyhangúlag, 6 igen 
szavazattal elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 
 

102/2009. (X.27.) SZEB határozat 
Javaslat családi napközik 2010. évi támogatására címő 
pályázat kiírására 
(203. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága Szekszárd város közigazgatási 
területén mőködı családi napközik 2010. évi támogatására 
javasolja, hogy a Közgyőlés fogadja el a határozati javaslatot 
és  különítsen el 5 millió Ft-ot a 2010. évi költségvetés 
pályázati tartaléka terhére.    
Határidı: 2009. nov. 5 
Felelıs: Dr. Tóth Gyula SZEB elnök 

 
 
5./ napirendi pont 
Javaslat új családi napközi kialakítására kiírt pályázaton való részvétel támogatására 
(206. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság egyhangúlag, 6 igen 
szavazattal elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 
 

103/2009.(X.27.) SZEB határozat 
Javaslat a új családi napközi kialakítására kiírt 
pályázaton való részvétel támogatására 
(206.  sz. közgyőlési elıterjesztés) 
 Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága javasolja, hogy a Közgyőlés 
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támogassa a Szociális és Munkaügyi Minisztérium által kiírt 
Gyermekjóléti alapellátások és a gyermekvédelmi 
szakellátások fejlesztésének támogatására kiírt pályázaton 
való részvételt.  
Határidı: 2009.11. 05.  
Felelıs: Dr. Tóth Gyula SZEB elnök 
 
 

6./ napirendi pont 
Hársfa gyógyszertár nyitvatartási idı módosításának véleményezése 
(írásbeli  elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Fıfai Klára hivatalvezetı 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság egyhangúlag, 6 igen 
szavazattal elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 
 

104/2009.(X.27.) SZEB határozat 
A szekszárdi Hársfa közforgalmi gyógyszertár 
nyitvatartási idı módosításának véleményezése 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága a szekszárdi Ezüsthársfa KFT 
(Szekszárd, Széchenyi u. 30. ) által mőködtetett Hársfa 
közforgalmú gyógyszertár nyitvatartási idı változásáról 
szóló elıterjesztést megtárgyalta és az elıterjesztésben 
szereplı nyitvatartási idı módosításával egyetért.  
Határid ı: azonnal 
Felelıs: Dr. Tóth Gyula SZEB elnök 
 

7. napirendi pont 
Támogatási kérelmek 
Elıterjesztı: dr. Fıfai Klára hivatalvezetı 
 
Dr. Tóth Gyula bizottság elnöke az elıterjesztésben szereplı 2., 3. 7. 8. napirendi pont 
tekintetében javasol konkrét támogatási összegrıl dönteni. A többi támogatási kérelem 
tekintetében a város vezetısége szeretné az ajándékokat a helyi vállalkozóktól felajánlásként 
beszerezni, majd kiosztani. 
 
A bizottság egyhangúan elfogadta a Bizottság elnökének javaslatát. 
 
1. Védınık a Gyermekekért Egyesület  
 
Dr Tóth Gyula elnök egy db audiométer árának megfelelı összeget, 325.000,- Ft- támogatást 
javasol megadni.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság egyhangúlag, 6 igen 
szavazattal elfogadott. 
 
2. A Mővelıdési és Oktatási Bizottság (IX.23.) határozatában szereplı javaslat  
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Dr. Tóth Gyula elnök javasolja a 10.000 Ft támogatást megadni .  
 
Hozzászólás 
Csillagné Szántó Polixéna bizottsági tag elmondja, hogy a rendezvény jól sikerült, sok volt 
az érdeklıdı.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság egyhangúlag, 6 igen 
szavazattal elfogadott. 
 
3. A Magyar Vöröskereszt Tolna Megyei és Városi Szervezete  
 
Dr. Tóth Gyula bizottság elnöke a Vöröskereszt önkénteseinek a megvendégelésére 
valamint a többszörös véradók megajándékozására összesen 130 000 Ft-ot javasol adni.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság egyhangúlag, 6 igen 
szavazattal elfogadott. 
 
Dr. Tóth Gyula elnök javaslatára  a fentiek alapján a  bizottság egyhangúan, 6 igen 
szavazattal elfogadta az alábbi határozatot: 
 
 105/2009.(X.27.) SZEB határozat 
 Támogatási kérelmek 

 Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága  
 1. Védınık a gyermekekért Egyesület számára 325.000,- Ft 
összegő támogatást biztosít bizottsági alapja terhére szőrı 
audiométervásárlásához. 
2. A „Nemzetközi hordozó hét” programot 10 000 Ft 
összeggel támogatja a bizottsági alapja terhére. 
3. A Magyar Vöröskereszt Tolna Megyei és Városi 
szervezete számára  130 000 Ft összegő támogatást biztosít az 
önkéntes tagok megvendégelésére, valamint a többszörös 
véradók megbecsülésére.  
4. A Mentálhigiénés Mőhely Önkéntes Központ Nyugdíjas 
Tagozata, a Szekszárdi Nyugdíjasok Területi 
Érdekszövetsége, a Babits Nyugdíjas Klub, a Máltai 
Szeretetszolgálat és a Szekszárd-Újvárosi Római Katolikus 
Társaskör támogatási kérelmeit leveszi a napirendrıl, azzal, 
hogy Szekszárd Megyei Jogú Város önkormányzata fog 
gondoskodni a karácsonyi csomagok biztosításáról és azok 
kiosztásáról.   
A bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 1-3 pont 
tekintetében gondoskodjon a támogatási szerzıdés elkészítésérıl 
és a támogatási összeg átutalásáról.  
Határid ı: 1-3. pont tekintetében: 2009. november 30. 
        4. pont tekintetében: 2009. 12. 31. 
Felelıs: 1-3 pont tekintetében: Dr. Tóth Gyula SZEB elnöke
             Dr. Fıfai Klára hivatalvezetı 
      4. pont tekintetében: Horváth István polgármester 
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8. napirendi pont 
Gondolatok Szekszárd város lakossága egészségi állapotáról 
(Szóbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Maller Béla bizottsági tag 
 
Maller Béla bizottsági tag a Bizottság neve nemcsak Szociális, hanem Egészségügyi is, tehát 
ilyen feladatokat is el kell lásson.  8 éve tagja a bizottságnak, van rálátása a Bizottság 
mőködésére. Azt tapasztalta, hogy kevés alkalommal tárgyalt a bizottság a egészségügyel 
kapcsolatos napirendet. Véleménye szerint a Bizottságnak legalább évente kellene érdemben 
foglalkozni egészséggel kapcsolatos témákkal.  
Aktuális napjainkban a H1N1 influenza vírus elleni védıoltás, nem-e kellene állást foglalni 
ebben a témában a bizottságnak? 
Magyarország egészségi állapota, mint tudjuk nagyon kedvezıtlen. Kíváncsi lenne, hogy 
Szekszárdon milyen az emberek egészségi állapota. Javaslata, hogy a Bizottság 2010. évi 
munkatervében szerepeljen – január, vagy február hónapban- a város egészségi állapotáról 
szóló tájékoztató. Pl. országos szinten a diákok 80 %-a mozgásszegény életmódot folytat. 
Kíváncsi lenne Szekszárdon milyen ez az arány? Vagy: Magyarországon a várható élettartam 
10 évvel rövidebb mint pl. Svédországban. Ezeket kellene végiggondolni, és megvizsgálni 
Szociális és Egészségügyi Bizottságnak, hogy mit tehet az emberek egészségi állapotának 
megırzésében és javításában. Véleménye szerint kis lépésekkel lehet ráébreszteni az 
embereket arra, hogy egészségük megırzése érdekében pl. többet mozogjanak, elızzék meg a 
betegségeket a nagyobb élettartam elérése érdekében.  
Javasolja szakemberek meghívását, akiknek kérdéseket tehetnek fel a Bizottság tagjai. 
 
Dr. Tóth Gyula bizottság elnöke a HINI vírus elleni védıoltással kapcsolatban véleménye 
szerint a Bizottságnak nem tiszte állást foglalni, hiszen a médiában rengeteg információ 
hangzik el ezzel kapcsolatban. 
Javasolja az ÁNTSZ megfelelı szakemberét felkérni, hogy a Bizottságnak tartson egy 
ismertetést Szekszárd és környéke egészségügyi helyzetérıl.  
 
Szántóné Csillag Polixéna bizottsági tag ismerısei közül a közelmúltban 5-en szültek. Az 5 
újszülött közül 4 átkerült a kórház gyermekosztályára, ahol antibiotikum kezelésben vettek 
részt. Kíváncsi lenne, hogy ennek mi az oka? 
 
Sárközi József János Bizottsági tag jónak találja a Béla bácsi javaslatát, támogatja azt. 
 
Dr. Tóth Gyula bizottság elnöke javasolja a 2010. évi munkatervben a februári ülésre 
„Tájékoztató Szekszárd város és környéke egészségi állapotáról” címő napirendet betervezni. 
Az ÁNTSZ megfelelı szakemberét felkérni a tájékoztatásra.  
 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság egyhangúlag, 6 igen 
szavazattal elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 

 
 
106/2009.(X. 27.) SZEB határozat 
Gondolatok Szekszárd Város lakossága egészségi 
állapotáról 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének Szociális és 
Egészségügyi Bizottsága a 2010. évi munkatervében 
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februári bizottsági ülésen napirendre tőzni „Tájékoztató 
Szekszárd város és környéke egészségi állapotáról” c. 
napirendet. 
Határid ı: munkaterv elfogadására: 2009. 12. 31. 
Felelıs: Dr. Tóth Gyula elnök 
              Dr. Fıfai Klára hivatalvezetı 

 
 
 
 

A bizottság elnöke a nyilvános ülést 15. 45 perckor berekeszti. A bizottság zárt ülésen 
folytatja munkáját. 
 
 

K. m. f.  
 
 
 
 

 dr. Tóth Gyula 
 SZEB elnök 

 
 
 

Készítette:  
 

  Fábiánné Dávid Mária 
  jkv. vezetı 

 
   Ellenjegyezte: 
 
 
 
     Amreinné dr. Gál Klaudia 
      aljegyzı 
 


